
P R O T O K Ó Ł Nr5/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej 
i Porządku Publicznego odbytego w dniu 22 maja 2023 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 8:00, a zakończono o godz. 11:26 
Posiedzeniu przewodniczył Pan Tomasz Michałuszko- Przewodniczący Komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Adam Walczak 
3. Pan Piotr Szmidt 

- Wójt Gminy Adamów, 
- Z-ca Wójta Gniny Adamów, 

- Sekretarz Gminy Adamów, 

4. Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 
2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy za 2022 r., 
4. Analiza i wydanie opinii do sprawozdania z wykonywania budżetu gminy za 2022 r., 
5. Sprawy różne, 
6. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.l. Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz Michałuszko, który 
na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 5 członków Komisji obecnych jest 4, 
co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad, 
(lista obecności Zał. nr 1) 

Ad.2. Proponowany porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie, 

(za 4, przeciw 0, wstrzymał się 0) 

Ad.3. Wójt Dariusz Szykuła przedstawił i omówił raport o stanie gminy Adamów za rok 2022. 
Komisja, co do przedstawionego raportu nie wniosła uwag i pozytywnie go zaopiniowała. 

Przebieg posiedzenia: 
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Ad.4 Pani Skarbnik Ewelina Droździel-Szykuła przedstawiła: sprawozdanie finansowe, 
sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2022 wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacją o stanie mienia gminy. 
Po zapoznaniu się z powyższymi dokumentami oraz przeprowadzonej dyskusji, udzielonych 
wyjaśnieniach przez Skarbnik Gminy i Wójta Gminy Adamów Komisja Kultury, Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego rozpatrzyła w/w sprawozdania i pozytywnie 
zaopiniowała wykonanie budżetu za rok 2022. 

Ad.5. W sprawach różnych omówiono następujące działania: 

• Wójt poprosił radnych o pomoc w poszukiwaniu kandydatów chcących aplikować 

na stanowisko prezesa oraz wiceprezesa Spółdzielni Socjalnej „ADAMOWIANKA". 

• Dyskutowano nad godzinami funkcjonowania oświetlenia ulicznego. 

Komisja wnioskuje, aby latarnie działały do godz. 22:00. 

• Podjęto również dyskusję w sprawie źródeł finansowania wodociągu Adamów-Bliżów. 
Wójt zaznaczył, że w/w projekt nie został zakwalifikowany z uwagi na wskaźnik 
demograficzny, a ściślej dofinansowanie otrzymały gminy o liczbie mieszkańców powyżej 
10 tys. Wójt zapytał Komisję, czy w tej sytuacji realizować przedsięwzięcie z obecnego 
budżetu gminy, czyli z otrzymanych już subwencji, a następnie dokonać przesunięć, 
lub poczekać na ewentualne ogłoszenia nowych naborów. 

Komisja wnioskuje o możliwość czasowego wstrzymania działań w powyższym zakresie. 

• Wójt poinformował radnych o działaniach podjętych w związku z planowaną koncepcją 
odtworzenia środowiska wodnego w miejscowości Suchowola. Podkreślił następnie, 
że w opiniach specjalistów niezaprzeczalnie w miejscu planowanej inwestycji istniał 
w przeszłości staw. W związku z powyższym prawdopodobnie Regionalna Dyrekcja 
Ochrony Środowiska nie będzie blokowała realizacji odtworzenia środowiska wodnego. 
Z powyższych względów Wójt poprosił Komisję o zaopiniowanie możliwości budowy drogi 
dojazdowej do nieruchomości, nie jak dotychczas planowano górą, tylko przy mającym 
powstać zbiorniku. Wójt zaznaczył, że koncepcja budowy drogi dojazdowej, górą zostałaby 
znacznie ograniczona, a dalsza jej część byłaby realizowana w późniejszym terminie. 
Komisja przychyliła się do powyższego wniosku. 
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• Wójt Gminy Adamów poinformował radnych, że po dokonaniu analizy kosztów, 
uwzględniającej zakup niezbędnego wyposażenia (boje, koła ratunkowe itp.) oraz 
wynagrodzenia dla ratowników WODR prawdopodobny koszt utworzenia kąpieliska 
przy zbiorniku wodnym w Jacni i jego funkcjonowanie w sezonie 2023 oszacowano 
na ok. 100 tys. zł. 

Po przeprowadzonej dyskusji Komisja rekomenduje dokonanie otwarcia kąpieliska 
w nadchodzącym sezonie. 

• Z-ca Wójta Gminy Adam Walczak poinformował obecnych, że z tutejszym Urzędem 
kontaktował się telefonicznie pracownik Krajowego Biura Wyborczego Delegatury 
w Zamościu, informując, iż prawdopodobnie na terenie Gminy powstaną dwa dodatkowe 
stałe obwody głosowania w miejscowości Feliksówka i Suchowola Kolonia. Pracownik 
KBW zaznaczył, że wiążące decyzje dotyczące finansowanie utworzenia i funkcjonowania 
tych obwodów jeszcze nie zapadły. Pan Walczak jednakże podkreślił, iż istnieje 
prawdopodobieństwo, poniesienia przez Gminę kosztów związanych z wyposażeniem lokali 
w niezbędny sprzęt wyborczy, jak i zapewnienie wymaganej infrastruktury 
teleinformatycznej. Z uwagi na powyższe, jeżeli wpłynie do Urzędu Gminy oficjalne pismo 
od Komisarza Wyborczego Zamość I, z wytycznymi utworzenia dodatkowych lokali, Gmina 
w odpowiedzi będzie wnioskować o pokrycie tychże kosztów przez KBW. 

• Z-ca Wójta Gminy Adam Walczak wyjaśnił zasadność przyjętych nazw ciągów dróg 

zawartych w treści uchwały przyjętej na ostatniej sesji Rady Gminy Adamów w sprawie 

zatwierdzenia Planu rozwoju sieci dróg gminnych w gminie Adamów na lata 2023-2028.' 

• Radna Katarzyna Słota poinformowała o zebraniu porozumień od właścicieli działek 

położonych przy drodze gminnej w miejscowości Suchowola-Kolonia (tzw. Koziarka) pod 

budowę w/w drogi. Właściciele wyrazili zgodę na budowę rowów odwadniających 

po podziale geodezyjnym działek. 

Ad.6. Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.7. Pan Tomasz Michałuszko w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął posiedzenie 
Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia,Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego. 
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